

D Verzehrempfehlung: 25g Pulver (1 Dosierlöffel = 1 Portion) mit 400ml Wasser mixen. 15 Minuten vor dem Training mit dem Trinken beginnen und schluckweise während des Trainings trinken. Eine Portion täglich. Das Produkt ist für Kinder und Schwangere nicht geeignet. Außerhalb der Reichweite von kleinen Kindern aufbewahren. Kein Ersatz für eine ausgewogene, abwechslungsreiche Ernährung sowie eine gesunde Lebensweise. **Zutaten:** L-Citrullin-Malat, L-Arginin, L-Leucin, Inulin, L-Lysin-Hydrochlorid, Säuerungsmittel Citronensäure, L(+)-Weinsäure und Apfelsäure, L-Isoleucin, L-Valin, L-Phenylalanin, L-Threonin, Aroma, L-Methionin, L-Tryptophan, Süßungsmittel Acesulfam K und Sucralose, Emulgator Lecithine (Sonnenblumen), L-Ascorbinsäure, Trennmittel Siliciumdioxid, Farbstoff Chlorophyll, Pyridoxinhydrochlorid.

UK Recommendation: Mix 25g (1 scoop = 1 serving) with 400ml of water. Start drinking 15 minutes prior to your workout and keep drinking during your workout. Consume 1 serving per day. Do not exceed recommended dosage. If you are pregnant, planning to become pregnant, breast feeding, taking any prescription medication, or have a medical condition, consult your physician before using any product. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease. Keep out of reach of children. **Ingredients:** L-citrulline-malate, L-arginine, L-leucine, inulin, L-lysine hydrochloride, acidifiers citric acid, L(+)-tartaric and malic acids, L-isoleucine, L-valine, L-phenylalanine, L-threonine, flavor, L-methionine, L-tryptophan, sweeteners acesulfame K and sucralose, emulsifier sunflower lecithine, vitamin C, separating agent silicon dioxide, coloring chlorophyll, vitamin B6.

GR Σύσταση: Ανακατέψτε 25g (1 μεζούρα = 1 μερίδα) με 400ml νερό. Ξεκινήστε να πίνετε 15 λεπτά πριν την προπόνησή σας και συνεχίστε να πίνετε κατά τη διάρκεια της προπόνησής σας. Καταναλώστε 1 μερίδα την ημέρα. Μην υπερβαίνετε τη συνιστώμενη δόση. Εάν είστε έγκυος, αγχιάζεστε να μείνετε έγκυος, θηλάζετε, λαμβάνετε οποιοδήποτε συνταγογραφούμενο φάρμακο ή έχετε κάποια ιατρική πάθηση, συμβουλευτείτε τον γιατρό σας πριν χρησιμοποιήσετε οποιοδήποτε προϊόν. Αυτό το προϊόν δεν προορίζεται για τη διάγνωση, τη θεραπεία, τη θεραπεία ή την πρόληψη οποιασδήποτε ασθένειας. Να φυλάσσεται μακριά από παιδιά. **Συστατικά:** L-κιτροουλίνη-μηλική, L-αργινίνη, L-λευκίνη, ινουλίνη, υδροχλωρική L-αυσίνη, οξινιστές κιτρικό οξύ, L (+)-τριγικό και μηλικό οξύ, L-ισολευκίνη, L-βαλίνη, L-φαινυλαλανίνη, L-θρεονίνη, γεύση, L-μεθειονίνη, L-τριπτοφάνη, γλυκαντικά ακεσουλφάμ K και σουκραλόζη, γαλακτωματοποιητής λεκιθίνη ηλιανθού, βιταμίνη C, διαχωριστικό διοξείδιο του πυριτίου, χρωστική χλωροφύλλη, βιταμίνη B6.

AS
all stars

INTRA-WORKOUT

INTRA-X

FORMULA

5600MG BCAAS

4500MG ARGININ

5500MG CITRULLIN

400g 16 SERVINGS

M. Schmid
Markus Schmid
Team ALL STARS



Abb.
symbolisch

GREEN APPLE

Geschmack/Taste

all stars nutrition

Nährwertangaben / Supplement Facts

	pro 100g	pro 25g
Vitamin C	200+ 160mg	50+ 40mg
Vitamin B6	200+ 2,8mg	50+ 0,7mg

Citrullin Malat/Citrulline Malate	22000mg	5500mg
L-Arginin/L-Arginine	18000mg	4500mg
L-Leucin/L-Leucine	11400mg	2850mg
L-Lysin Hydrochlorid/L-Lysine Hydrochloride	7000mg	1750mg
L-Isoleucin/L-Isoleucine	5500mg	1375mg
L-Valin/L-Valine	5500mg	1375mg
L-Phenylalanin/L-Phenylalanine	4480mg	1120mg
L-Threonin/L-Threonine	3920mg	980mg
L-Methionin/L-Methionine	1680mg	420mg
L-Tryptophan/L-Tryptophane	1120mg	280mg

+ %NRV = Nährstoffbezugswerte / Nutrient Reference Values

Συμπλήρωμα διατροφής με αμινοξέα, αργινίνη, κιτροουλίνη και βιταμίνες. Με ζάχαρη και γλυκαντικά. Γεύση: Πράσινο Μήλο. Δεν έχει ανοιχτεί, αποθηκεύεται στεγνά καλύτερα πριν/Αριθμός παρτίδας: Δείτε κάτω.

Food supplement with amino acids, arginine, citrulline and vitamins. With sugar and sweeteners. Taste: Green Apple. Not opened, stored dry best before/Lot-Nr.: See bottom.

Nahrungsergänzungsmittel mit Aminosäuren, Arginin, Citrullin und Vitaminen. Mit einer Zuckerart und Süßungsmitteln. Geschmack: Grüner Apfel. Ungeöffnet und trocken aufbewahrt mindestens haltbar bis/Lot-Nr.: Siehe Boden. "Vitamin C trägt zur Verringerung von Müdigkeit und Ermüdung bei." "Vitamin B6 trägt zur Verringerung von Müdigkeit und Ermüdung bei."

ALL STARS Fitness Products GmbH, Postfach 70, DE-82378 Peißenberg
Hotline +49 8803/637 40, Importeur CH/FL: ICM, Wirtschaftspark 31
Postfach 55, 9492 Eschen/FL

Art-Nr. 3150 12/23
Inhalt / Content

400g e

